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Městský obvod – Statutární město Pardubice 

Městský obvod Pardubice VII – Úřad MO Pardubice VII 

 
 

 

Zápis z 13. zasedání Zastupitelstva Městského obvodu (dále jen Z MO) 
Pardubice VII, které se konalo dne 9. 6. 2021 

 
 

Jednání se uskutečnilo v sále restaurace Pod Věží v Doubravicích. 

Pozn.: v zápise jsou přítomní zasedání Z MO uvádění bez akademických titulů a hodností. 

Přítomno: 11 členů Z MO z celkového počtu 15 členů Z MO 

Omluveni: A. Holická, J. Rychtecký, O. Kovařík, M. Fuchsa  

I 
Zpráva ověřitelů z 12. zasedání Zastupitelstva MO Pardubice VII, jmenování 
ověřitelů zápisu z 13. zasedání Zastupitelstva MO Pardubice VII, jmenování 

zapisovatele 
Zápis z 12. zasedání Z MO byl ověřen bez doplnění a změn. Ověřiteli zápisu 13.zasedání Z MO 

byli jmenování J. Tomšů, M. Černík.  Zapisovatelkou byla jmenována P. Kořínková, KÚ. 

II 
Volba návrhové komise 

Návrh předložil V. Čapek, starosta MO PVII. Členy návrhové komise byli navrženi Š. Fraňková, 

M. Hladík 

Usnesení č.: 111/13-6/2021 
Z MO Pardubice VII schvaluje za členy návrhové komise Š. Fraňkovou a M. Hladíka. 

- pro:    10 

- proti:  0  
- zdrž.: 0 

III 
Zpráva starosty Městského obvodu Pardubice VII o činnosti Rady MO Pardubice 

VII v mezidobí zasedání Zastupitelstva MO Pardubice VII 
Jednání s občany – objízdné trasy a úklid vozovek v souvislosti se stavbami v MO VII; požadavky 

na instalaci úsekového radaru v dalších ulicích; stav vozovek a veřejných prostranství; požadavky 

na kamerový monitoring kontejnerových stanovišť; opětovný výskyt nutrií v Ohrazenicích. 

Stavby – stavební úpravy OD Ohrazenice, chodník u Ohrádky, parčík v Rosicích v ul. Písková, 

dokončena rekonstrukce vozovky v ul. Hradišťská, otevření areálu OC Lidl, zahájení stavby 

zdvojkolejnění trati Pce – H.K., vybrána varianta studie okružní křižovatky v Doubravicích, 

jednání s VAK a.s. o rekonstrukci vodovodu v ul. Gen. Svobody – 2022, dokončení výměny 

kanalizace v Doubravicích, oprava chodníku v Doubravicích, další stavby viz bod ZMO investiční 

akce 2021. 

Spalovna – zastavené řízení, nová žádost investora zatím není. 

Lávka Rosice – vydáno stavební povolení, vypsaná soutěž, otevírání obálek 25.6.2021. 

Prezentace nového webu města včetně mobilní aplikace Pardubice do mobilu. Znovuotevření 

hřišť, sportovišť, knihoven, obnovení činnosti komisí rady, na hřištích instalace TOI TOI zařízení. 

Instalace cedulí „nekrmte nutrie“. Jednání s ředitelem MP a velitelem okrsku MP – požadavky 

občanů a obvodu. Jednání s primátorem města – zbrojnice Rosice, lávka, územní plán. Změny 

názvů zastávek MHD. Žádost farnosti o finanční dar. Tvorba materiálu Sídelní zeleň pro celé 

město. Audit hospodaření MO Pard. Krajem – bez nedostatků a chyb. Přijetí daru od f. Synthesia 

a.s. pro hřiště a sportoviště. JSDH – rozvoz antigenních testů do školských zařízení, výjezd 

k požáru budovy f. Keto Diet. Has. zbrojnice Rosice – souhlasná stanoviska ČEZ a P.La. k záměru 

stavby. Jednání rady MO – 14.4., 12.5. a 2.6.2021 – viz zápisy – VŘ – chodník a park. stání 

Pohránovská, chodník Pištorova, parkovací plocha Semtínská, nový chodník v Trnové, vyjádření 

k OZV města. 

Plánované akce obvodu – dětský den v parku JPT v Trnové 25.6., pietní akce 21.6.  

Usnesení č.: 112/13-6/2021 
Z MO Pardubice VII bere zprávu starosty na vědomí. 

- pro:    10 
- proti:  0  

- zdrž.:  0  
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IV 
Vlastní program 

1. Kontrola plnění a aktualizace Programu rozvoje MO Pardubice VII na období 2019-

2022 

2. Návrh druhé změny rozpočtu Městského obvodu Pardubice VII na rok 2021 

3. Návrh závěrečného účtu MO Pardubice VII za rok 2020 

4. Informativní zpráva o průběhu realizace investičních akcí MO Pardubice VII v roce 

2021 

5. Žádost Římskokatolické farnosti Rosice 

6. Rezignace člena ZMO 

Usnesení č.: 113/13-6/2021 
Z MO Pardubice VII schvaluje program 13. jednání Z MO dle předloženého návrhu.  
     -      pro:     10 

- proti:   0  
- zdrž.:   0 

 

1. Kontrola plnění a aktualizace Programu rozvoje Městského obvodu Pardubice VII na období 2021 

- 2022 

Zpracovala M. Kroutilová, tajemnice úřadu a předkládá V. Čapek, starosta MO Pardubice VII 

Rozprava:  

V. Košťál – dotaz na vyřazení investic z Plánu rozvoje 

Usnesení č.: 114/13-6/2021 
Zastupitelstvo Městského obvodu Pardubice VII projednalo a schvaluje dle důvodové zprávy 
kontrolu plnění a aktualizaci „Programu rozvoje Městského obvodu Pardubice VII na léta 
2019 – 2022“. 
      -     pro:    10 

- proti:   0  

- zdrž.:   0 
 

2. Návrh 2. změny rozpočtu Městského obvodu Pardubice VII pro rok 2021 

Zpracovala R. Hančová, vedoucí EO, předkládá a komentářem doplnil V. Čapek, starosta MO Pardubice 

VII. FV projednal a doporučuje zprávu ke schválení 

Rozprava: 

V. Košťál – dotaz na zakoupení techniky na odstraňování plevele, na doplnění skluzavky 

v Ohrazenicích odp. T. Vencl 

Usnesení č.: 115/13-6/2021 
1.Z MO Pardubice VII schvaluje 2. změnu rozpočtu Městského obvodu Pardubice VII pro rok 

2021 včetně změny rozpočtu sociálního fondu pro rok 2021 podle tabulkové části předložené 

zprávy (rozpočtové opatření č. 4). 

2.Z MO Pardubice VII bera na vědomí přijatá rozpočtová opatření dle předložené zprávy. 
- pro:    9 

- proti:  0 

- zdrž:  1 (V. Košťál) 
 

3. Závěrečný účet Městského obvodu Pardubice VII za rok 2020 

Zpracovala R. Hančová, vedoucí EO, předkládá a komentářem doplnil V. Čapek, starosta MO Pardubice 

VII. FV projednal a doporučuje zprávu ke schválení 

Rozprava:  

V. Košťál – dotaz na procentuální čerpání rozpočtu 2020, odp. R. Hančová, dotaz na výstavbu a 

rozšíření kontejnerových stání, odp. T. Vencl 

Š. Fraňková – navrhuje jednat s majiteli samoobsluhy o kontejnerovém stání, odp. V.  Čapek 

Usnesení č.: 116/13-6/2021 
Z MO Pardubice VII 

a) projednalo předloženou zprávu Závěrečného účtu MO Pardubice VII za rok 2020 a souhlasí bez 

výhrad s celoročním hospodařením Městského obvodu Pardubice VII za rok 2020,  

b) schvaluje návrh finančního vypořádání za rok 2020,  

c) souhlasí s účetní závěrkou Městského obvodu Pardubice VII za rok 2020. 
- pro:    10 
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- proti:   0 
- zdrž.:   0 

 

Na jednání ZMO se dostavil člen zastupitelstva pan R. Kalášek. 
 

4. Informativní zpráva o průběhu realizace investičních akcí MO Pardubice VII v roce 2021 

Zpracoval M. Hladík oddělení investic a předkládá a komentářem doplnil V. Čapek, starosta MO.  

Rozprava: 

V. Košťál – dotaz na hledání dotačního titulu na stavbu Lávka, odp. V.Čapek 

Usnesení č.: 117/13-6/2021 
Z MO Pardubice VII bere předloženou zprávu na vědomí. 

- pro:  11  

- proti: 0 
- zdrž.: 0  

 

5. Žádost Římskokatolické farnosti Rosice o dofinancování letošní etapy obnovy střechy kostela  

Zpracovala M. Kroutilová, tajemnice úřadu a předkládá a komentářem doplnil V. Čapek, starosta MO 

Pardubice VII, FV zprávu projednal a vzal na vědomí 

Rozprava: 

Do rozpravy se zapojili Š. Fraňková, V. Košťál a R. Kalášek. 

Návrhová komise předkládá pozměňující návrh usnesení. 

Usnesení č.: 118/13-6/2021 
Z MO Pardubice VII schvaluje neposkytnutí daru pro Římskokatolickou farnost Rosice nad 

Labem, IČO:64242978. 
- pro:     8 

- proti:  3 (Š. Fraňková, J. Rejda, J. Tomšů) 

- zdrž:   0 

Usnesení bylo přijato 
 

6. Rezignace předsedy Kontrolního výboru Zastupitelstva MO Pardubice VII 

Zpracoval, předkládá a komentářem doplnil V. Čapek, starosta MO, navrhuji na funkci předsedy KV pana 

M. Prokůpka  

Usnesení č.: 119/13-6/2021 
1/ ZMO Pardubice VII bere na vědomí rezignaci pana Vítězslava Košťála na funkci předsedy 

Kontrolního výboru Zastupitelstva Městského obvodu Pardubice VII. 

2/ ZMO Pardubice VII v souladu s ustanovením §84, odst. 2, písm. I) zák. č. 128/2000 Sb., o 

obcích, volí za předsedu Kontrolního výboru Zastupitelstva MO Pardubice VII pana Martina 

Prokůpka s účinností dnem schválení. 
- pro:  11  

- proti: 0 

- zdrž.: 0  
 

Diskuse: 

V. Čapek – informace o uzavření podchodu na Krétu od 13. 6. 2021 

V. Košťál – dotaz na omezení parkování u Kauflandu – odp. V Čapek, dotaz na mobilní aplikaci – odp. M. 

Kroutilová, oprava vodovodu v ul. Generála Svobody v příštím roce – odp. V. Čapek, dotaz na uzavření 

cyklostezky z důvodu opravy železničního mostu a stížnost na nákladní auta stojící na stezce – odp. V. 

Čapek – stezka bude uzavřena po nezbytně nutnou dobu 

M. Hladík – vozidla stavby jsou označena čísly, lze dohledat řidiče, kteří stezku znepřístupňují 

M. Černík – dotaz na termín jednání ZMO ohledně Lávky – V. Čapek navrhuje v termínu 19. – 25. 7. 

Občané Doubravic – dotaz na jednání se stavebníkem nového areálu bydlení „Lokalita Obora“, dopravní 

obslužnost, odp. V. Čapek – jednání s investorem probíhají, vždy byla přislíbena náprava 

Š. Fraňková – navrhuje dohled MpP 

 

Jednání ukončeno v 17,15 hod. Zapsala: P. Kořínková 

 

Zápis ověřili:  …..……………………    …………………………….. 

 

Starosta MO: …………………………. 


